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Interviu cu Isabel Medina Peralta 

 

Introducere 

 

În ediția curentă a formatului nostru de interviuri "Front Line Reports", o 
intervievăm pe activista naționalistă Isabel Medina Peralta din Spania pentru noua 
revistă germană online de teorie politică a NSDAP/AO "Der Angriff (DA)/Atacul". 
Interviul a fost realizat de redactorul-șef al acestora, "Wehrwolf". 
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Interviu 
 

DA: Vă rugăm să vă 
rezentați . 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Eu sunt, înainte de toate, un național-socialist. Sunt un soldat politic care își face datoria. 
Înțeleg că un om (în cazul meu, o femeie) se definește prin acțiunile sale, prin modul său 
particular de a înțelege lumea și de a se prezenta în ea. Calea pe care am ales-o este calea 
acțiunii. "Cred, lupt", acesta este imperativul categoric al existenței mele. 

 

DA: Când v-ați început activitatea politică și care a fost motivația care v-a deter-
minat să faceți acest lucru?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Am început să mă dedic politicii în mod activ la vârsta de 13 ani. În acel moment am început 
să apreciez pregătirea și capacitatea culturală a unei persoane, așa că mi-am propus să citesc 
tot ceea ce am considerat util. Deși primele mele lecturi versau asupra filozofiei, toate dru-
murile duc la Roma și, în acest caz, au dus la o ideologie politică întemeiată și practică. 
Acțiunile mele, modul meu de a mă comporta, gusturile și aprecierile mele sunt, și au fost de 
când mă știu, fasciste. 

 

La vârsta de paisprezece ani am început să particip la conferințe și demonstrații, la scurt timp 
am fondat o revistă de informare și sensibilizare politică și am început să observ transmutația 
în alegerea mea de viață. Dar toate problemele pe care mi le-a cauzat apartenența mea poli-
tică mi se păreau o prostie, dușmanul nu știa că eu luptam pentru măreție și nemurire! Voința 
de a destrăma haosul, de a pune la loc lumea deranjată și de a acționa ca un gardian în cel 
mai înalt sens platonic al ordinii, aceasta este sarcina urgentă pe care și-a propus-o național-
socialismul; și este sarcina pe care mi-am propus-o și eu. Motivația mea este să acționez 
pentru păstrarea frumuseții și a armoniei, să acționez prin virtute și să situez arta în maxima 
vitală a centrului universului. 

 

DA: Ați colaborat/colaborează cu partide și/sau organizații politice din Spania și/sau 
chiar la nivel internațional? 

 

Isabel Medina Peralta: 



3 

 

Da. Așa cum am menționat anterior, mi-am început cariera politică prin fondarea unui 
săptămânal jonsist, adică atașat liniei național-socialiste din cadrul fascismului spaniol. 
Numele pe care l-a luat a fost "La Conquista del Estado", în virtutea săptămânalului care a 
început lupta politică fascistă în Spania în 1931, sub semnătura lui Ramiro Ledesma Ramos. 
După publicarea numerelor mele, am început să întâlnesc tovarăși, unii cititori și alții care s-
au alăturat proiectului. Când l-am întâlnit pe cel care este acum cel mai loial camarad și cel 
mai bun prieten al meu, am început cu el o perioadă de militantism în Falange, dar la ani de 
zile după ce m-am dăruit partidului am putut verifica că circumstanțele sociale actuale au 
târât esența partidului până la a-l face de nerecunoscut pentru vreunul dintre proprii săi 
fondatori. Așa că am început lupta în "Bastionul Frontal", un grup prematur de tineri al cărui 
obiectiv principal nu era altul decât acela de a zdruncina conștiința publică pe baza unor 
acțiuni mediatice virale. După dizolvarea acestuia mă regăsesc citind și pregătind noii pași 
pe o structură solidă și de nezdruncinat pentru viitor. Cu toate acestea, particip și lupt 
împreună cu tovarășii spanioli într-o asociație culturală și la nivel internațional, atât în cadrul 
partidului meu "Der Dritte Weg", în Germania, cât și în revista britanică "Heritage and 
Destiny", la care colaborez cu articole în mod regulat. De asemenea, mențin legătura și 
colaborarea cu anumite partide din Brazilia, Franța și Italia. 

 

DA: Mai aveți legătură cu "Bastionul Frontal"? Dacă da, vă rugăm să le spuneți 
cititorilor noștri câte ceva despre istoria organizației menționate și despre obiectivele 
acesteia. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Bastión Frontal a fost o organizație militantă de tineret bazată pe ideea de luptă politică și 
acțiune de stradă. A luat naștere la Madrid din pandemia într-un climat de controverse 
politice, nedreptate socială și criză economică, care, desigur, a fost favorabil creșterii 
premature a grupului. Cu toate acestea, îi lipseau o comandă fermă, o determinare ideologică 
concretă și perspective de viitor. Când am decis să mă alătur partidului, am văzut clar că 
acesta nu avea niciun fel de aplicație durabilă pe scena socială spaniolă și că el însuși trebuia 
să servească doar ca un grup de acțiune pentru a agita conștiințele, obținând ecouri în mass-
media prin acțiuni hotărâte. În acest sens, ne-am atins obiectivele, deoarece grupul a fost 
menționat chiar și în parlamentul național. Ulterior, problemele de comportament ale 
anumitor persoane, indisciplina și inconsecvența multor militanți, adăugate la problemele 
juridice pe care le-au provocat aparițiile noastre publice, au făcut ca dezamăgirea să 
zdrobească spiritul de luptă al soldaților noștri. Am părăsit partidul cu o lună înainte de 
dizolvarea lui din cauza unor divergențe cu unul dintre lideri, deoarece mă aflam în 
Germania, fără posibilitatea de a putea lua decizii din țară din cauza unor circumstanțe 
periculoase. Decizia mea a fost luată pe baza faptului că viitorul grupului și al directorilor săi 
erau departe de gândirea mea ideologică și de etica mea combativă. 

 

DA: Ați abordat pentru prima dată publicul ținând un discurs la 13 februarie 2021 la 
Madrid despre Divizia spaniolă de voluntari falangisti "Azul" ("Divizia spaniolă de 
voluntari") din al Doilea Război Mondial, purtând tricoul albastru al falangistului. 
Acest discurs a stârnit numeroase controverse, chiar și la nivel internațional. - 
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Explicați-le cititorilor noștri motivația care a stat la baza acestui discurs și decizia 
dumneavoastră de a apărea acolo în uniforma falangistă. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Chiar nu-mi pot explica de ce mă aflam acolo, abia împlinisem 18 ani, într-un panteon 
consacrat eroilor și în fața a 300 de oameni cu un microfon. Eram mai mult sau mai puțin 
cunoscută în Spania, pentru că comportamentul meu și disprețul meu față de consecințe 
făceau dintr-o fată un soldat politic egal cu bărbații. De exemplu, când aveam cincisprezece 
ani, mulți huligani ai unei echipe antifasciste britanice au venit la Madrid. În timp ce 
prietenii mei se gândeau și hotărau strategii, eu am decis să stau în fața lor și să pun în 
aplicare una dintre ideile mele, ceea ce a fost un succes având în vedere că acei antifasciști 
au fost umiliți de o singură fetiță. De asemenea, ținând cont de personalitatea și aspectul 
meu fizic , mă determină să cred că anumite organizații au decis să-mi dea o voce la 
demonstrații pentru a atrage un public reînnoit și pentru a da o nouă imagine mediatică, mai 
puțin agresivă. Cu toate acestea, în acea zi, "decizia propagandistică" a scăpat puțin de sub 
control. Prin discursul meu am vrut să trezesc în toți acei oameni caracterul marțial și etic al 
soldaților divizionari, am vrut să exalt virtuozitatea războinicului spaniol și istoria sa și mai 
ales am vrut ca vântul să facă să răsune ecoul cuvintelor mele, zguduind cipresii cimitirului. 
Spunând adevărul incontestabil, vocea neschimbată a istoriei care moare în zilele noastre și 
puțini îndrăznesc să arate cu degetul spre dușman. Cred că jumătățile de măsură, că 
transgresiunea ideologică în favoarea dobândirii unei păreri mai bune despre o societate 
coruptă, nu va duce nicăieri, niciodată. Cred că cineva trebuie să își sacrifice privilegiile 
pentru comunitate și sincer nu mă deranjează să o fac, pentru că a-mi face datoria este cel 
mai important lucru pentru un om cu onoare. Mai presus de toate, am încercat să îi fac pe 
militanți să conștientizeze că viața nu are nicio valoare dacă nu ești capabil să o sacrifici 
pentru un ideal imens. 

 

În discursul meu am început prin a-l parafraza pe Adolf Hitler într-o declarație despre 
glorioasa ispravă a diviziei spaniole, apoi i-am îndemnat pe camarazii secolului nostru să 
disprețuiască consecințele, pentru că o amendă, o mică pedeapsă cu închisoarea sau faptul că 
te părăsește prietena ta pentru că ești "nazist", niciuna dintre aceste circumstanțe mici nu se 
compară cu cei care și-au dat viața pentru cauza noastră. Așa cum am spus deja: 

 

"Cei care au supraviețuit frigului din stepa rusă și focului de la Krasny Bor s-au întors pentru 
a sfida providența la Berlin, împreună cu unitatea Charlemagne, împreună cu SS, pentru 
apărarea a ceea ce avea să fie o mie de ani de măreție și glorie." 

 

Moartea nu a fost sfârșitul pentru ei, a fost începutul unei epoci, epoca hitleristă, iar astăzi 
trebuie să luptăm așa cum au făcut-o deja ei, "în fiecare dintre actele noastre trebuie să facem 
din revoluție o prezență, chiar dacă moartea vine la noi; căci în acest caz vom muri sub soare 
sau sub stele, dar sângele nostru va deveni fertil ca un izvor întinerit". 

 

În cele din urmă, am subliniat necesitatea vitală de a lupta împotriva părintelui tuturor 



5 

corupților, împotriva stăpânului lumii, instigatorul imigrației, al degenerării morale, al crizei 
financiare, pentru că: "Este obligația noastră supremă de a lupta pentru Europa și pentru 
Spania, acum slăbită și lichidată de dușman, dușmanul care va fi mereu același, deși cu măști 
diferite: evreul. Pentru că nimic nu este mai sigur decât această afirmație: evreul este de 
vină". 

 

Am purtat un tricou falangist pentru principiul uniformității. Chiar dacă dintre toți 
participanții am fost eu cel care a ridicat vocea sau a luat microfonul, nimic nu mă 
deosebește de tovarășii mei. Cămașa albastră ne amintește că luptăm cu toții pentru o idee 
comună și că suntem cu toții nesemnificativi în comparație cu această idee. În plus, așa au 
luptat soldații spanioli, cămașa albastră alături de svastica, simbolul vieții reînviate. 

 

DA: Din păcate, Franco nu s-a alăturat oficial Axei. Care credeți că a fost intenția lor în 
spatele acestei decizii și credeți că o alianță ar fi putut afecta eforturile de război ale Axei 
într-un mod semnificativ? 

 

Isabel Peralta: 

 

La începutul anilor 1930, un nou spirit a început să prindă contur, identic cu cel care 
cuprinsese deja sufletele tinerilor din întreaga Europă. Această mișcare a fost fondată de 
Ramiro Ledesma Ramos, editor și secretar general al revistei "La conquista del Estado". 

 

Mai târziu, s-a alăturat Falangei lui José Antonio, mai puțin combativă, mai moderată, mai 
catolică decât germană. În mod firesc, acest lucru a dus la o scindare la scurt timp după 
aceea. Cu toate acestea, atât Ledesma, cât și José Antonio au ajuns în stratul de lideri ai 
fascismului din Spania. Când a izbucnit războiul civil, toți liderii și oficialii Falangei și ai 
JONS au fost întemnițați și împușcați. În cazul lui José Antonio, este izbitoare posibilitatea 
pe care Franco a avut-o de a-l salva, iar acesta a renunțat la propunerea de eliberare. 

 

Franco, un strateg, educat în cea mai înaltă rigoare militară, nu era deloc interesat de viața 
acestor lideri, pentru că știa că, alături de ei, figura sa era eclipsată și lipsită de valoare. După 
ce a câștigat războiul, și-a însușit Falanga, simbolurile sale, doctrina sa (cel puțin în teorie) și 
imnul său. A fuzionat partidul creând un cocktail ideologic între carliști, fasciști, 
conservatori, liberali și catolici și, deși se credea că Hitler va câștiga războiul avansând 
primele sale poziții, a fost un susținător al Führerului. Au ajuns să se întâlnească la Hendaye 
și Hitler a declarat că "ar prefera să i se scoată dinții unul câte unul înainte de a se întâlni din 
nou cu Franco". 

 

Apoi a venit amurgul zeilor și sub ruinele Berlinului a sucombat tot ce era frumos, armonios, 
drept și adevărat. În Spania, salutul fascist a fost eliminat ca oficial, "camisas viejas" ale 
Falangei au fost atacate și eliminate, schimbându-le cu tehnocrați, și au ajuns să se înțeleagă 
cu sionismul prin instalarea de baze militare în Spania în schimbul banilor, în cel mai pur stil 
de prostituție joasă, Dacă se judecă din punct de vedere ideologic... 
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DA: În discursul dumneavoastră despre "Divizia Albastră" ați menționat și influența 
evreiască internațională. Trebuie să spun că sunt destul de impresionat de acest lucru, 
deoarece nu este obișnuit să vezi atât de clar la o vârstă atât de fragedă în ceea ce 
privește acest subiect special, de asemenea, și nu este o chestiune de vârstă, este greu în 
zilele noastre să vorbești despre influența evreilor în public, mai ales în cadrul UE. 
Descrieți-le cititorilor noștri cum ați aflat despre problema evreiască. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Este greu, știu, dar în esență este necesar. Omul trebuie să știe care este problema, trebuie să 
îi dea o formă, un chip, un nume. Numele problemei este iudaismul, evreimea internațională 
și disprețul său total față de alte popoare și față de aranjamentul armonios al lucrurilor. 
Aceștia speculează pe seama mizeriei oamenilor, încorporează idei dăunătoare în organismul 
național ca niște paraziți: ieri comunismul, astăzi antirasismul, feminismul sau LGTBI. Sunt 
paraziți, iar paraziții trebuie mai întâi identificați ca atare pentru a putea trece la găsirea unui 
leac. Uneori, cel mai dificil lucru este să fim sinceri cu noi înșine, o știm, știm cât de 
periculoasă este problema evreiască. Cu toate acestea, preferăm să ne uităm în altă parte și să
-i distragem pe ceilalți cu eufemisme afectuoase precum "elita" "poporul ales"... Nu! Nu-mi 
pasă de consecințe, trăiesc pentru onoare, nu pentru pâine și nu aș regreta niciodată că am 
proclamat adevărul, indiferent cât de dificile mi-au devenit circumstanțele după aceea, l-aș 
mai repeta de o mie de ori. Am început să studiez problema evreiască de când am început să 
studiez lumea. Oriunde îți ajungea privirea găseai un evreu: presă, bănci, companii 
energetice, petroliere... studiind istoria universală remarcai amănuntul întâmplător că din 
Egipt până la pretorul roman, trecând prin cezari, țari ruși, români, cuceritori englezi, 
spanioli sau francezi, găseai un episod de expulzare față de evreu. Analizezi faptele fără 
prejudecăți ideologice, îndepărtezi legătura de la ochi și descoperi un singur nume: "Evreul". 

 

DA: Deci cum ați defini opiniile dumneavoastră politice în ansamblu? Sunteți de 
orientare falangistă sau mai degrabă în direcția poziției lui Francisco Franco? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Eu sunt național-socialist. Mai întâi mi-am început cariera politică în Falange datorită 
devotamentului meu față de Ramiro Ledesma Ramos și în semn de recunoștință pentru 
sacrificiul lui José Antonio și al celor căzuți la datorie. În noua Falange am avut multe 
diferențe ideologice, deoarece eram un "albastru de pământ", conform tovarășilor mei de 
partid (o metaforă pentru cămașa maro). Cămașa albastră era cămașa de partid și reprezintă 
spiritul serios și proletar al clasei muncitoare, iar eu am decis să o port în discurs, în primul 
rând, datorită principiului bine fundamentat al uniformității, pentru că într-un atrium sau în 
ultimul rând, sunt un soldat în plus și nu merit distincții de niciun fel. În al doilea rând, 
pentru că sub uniforma Wehrmacht a soldaților falangisti se întrezărea acel albastru care 
amintește de națiunea noastră și de istoria ei glorioasă, așa cum spune imnul lor "slavă patriei 
care a știut să urmeze calea soarelui peste albastrul mării", cucerind întreaga lume. 
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Chiar și așa, doctrina mea este pur național-socialistă și nu mă supun decât ordinelor zeilor 
sau ale lui Hitler, așa că orice nou partid care vrea să se desprindă sau să "dilueze" esența sa 
ca și cum ar fi rea, orice "a patra teorie politică" mi se prezintă ca o transgresiune ideologică 
și o vină foarte gravă de dezonoare față de zei. 

 

DA: Personal, cred că fundalul Războiului Civil Spaniol 1936-1939 este un bun 
exemplu al situației în care se află astăzi toate țările lumii occidentale, și numai din 
acest motiv mi se pare păcat că istoria Războiului Civil Spaniol este încă rară pentru 
mulți oameni din afara Spaniei. - Care este părerea dumneavoastră în legătură cu 
acest subiect? Credeți că circumstanțele tensiunilor politice masive dintre stânga și 
dreapta care au provocat ulterior Războiul Civil Spaniol sunt (în vreun fel) similare cu 
situația actuală din lumea occidentală? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Răspunsul meu la această întrebare a fost deja dat de Jose Antonio, Primo de Rivera în 
dimineața zilei execuției sale: "Îmi doresc ca a mea să fie ultima vărsare de sânge spaniol în 
conflicte civile, sper ca poporul spaniol, atât de bogat în calități bune și simpatice, să 
găsească pacea și o patrie a pâinii și a dreptății". Cu toate acestea, și luând situația din punct 
de vedere practic, poporul spaniol a fost rareori de acord între el. Ne-am pierdut imperiul în 
parte din cauza finanțării evreiești pe care o primeau navele englezești, în parte din cauza 
discordiei interne. Cauza căderii imperiului nostru solar nu este alta decât dezorganizarea 
internă și lipsa de armonie. Astăzi putem observa similitudini. Proclamarea celei de-a doua 
Republici nu a fost altceva decât triumful liberalismului și al individualismului asupra 
poporului nostru. Uneori la stânga, alteori la dreapta. Astăzi putem vedea aceste idei 
învechite și de prost gust materializate în "Partido Popular" și în PSOE (un partid care era 
deja prezent în peisajul politic al acelor ani '30). 

 

În afara acestor două straturi, pe zi ce trece mai omogene una cu cealaltă, trebuie să unim 
restul ideilor și practicilor. Așa apar Vox și Podemos. Partide similare cu Liga lui Mateo Sal-
vini sau AFD în Germania și cu adversarii săi consecvenți. Dar cum rămâne cu stânga cu 
adevărat radicală? Și acel naționalism fanatic care era prezent în Falange? Nu există loc 
pentru aceste partide sau idei în democrația de astăzi. Epoca noastră este caracterizată de un 
universalism pueril, de o lipsă totală de valori și idei și de o cădere a moralității colective. 
Trebuie să ieșim din această situație și să transmutăm aceste valori decadente, pentru aceasta 
nu este nevoie de nimic mai mult decât de fanatism, iar fanatismul este absent astăzi. 

 

DA: Care sunt principalele probleme din țara dumneavoastră? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Spania nu mai este o națiune suverană, acum este o mică parte din acel conglomerat care for-
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mează Uniunea Europeană și, cu atât mai mult, lumea globalizată. Prin urmare, problema 
Spaniei nu se află în propriul nostru teritoriu, ci în subjugarea sa la puteri străine. 

 

În primul rând, și ca cea mai importantă consecință a acestei grave probleme, se află suplini-
rea rasială, care, deși nu este la fel de pronunțată ca la Londra sau Paris, este o problemă tan-
gibilă care avansează cu un ritm distructiv, amenințând ordinea naturală, policromia lumii și 
toată frumusețea pe care Spania, ca națiune, comunitate și popor, ar putea să o aducă lumii. 
Studiile Institutului Național de Statistică arată că numai în Almería se poate înregistra in-
trarea a 58.000 de imigranți ilegali în ambarcațiuni mici. În Barcelona există deja ghetouri, 
suburbii care par lăsate de izbeliște și care seamănă cu o călătorie de sute de kilometri până 
într-un colț grețos al Africii. Acest lucru poate face ca ratele de violență, criminalitate sau 
vandalism să crească, dar nu este chiar problema de fond. Comportamentul sălbatic poate fi 
foarte bine rezolvat prin deportare. Nu putem să ne concentrăm discursul asupra acestui tip 
de comportament, ci trebuie, dimpotrivă, să deschidem ochii și să realizăm că până și cel 
mai cinstit marocan va avea aici cei cinci sau șase copii ai săi, că se vor naște pe teritoriul 
național și vor avea atât documente spaniole, copii care vor putea vota și decide, cât și că își 
vor implementa cultura lor care nu este nici spaniolă, nici europeană, într-un teritoriu deja 
ocupat care va rămâne doar ca o amintire într-o carte de istorie, precum acea națiune care a 
cucerit Americile sau a scris Don Quijote. Asta se întâmplă astăzi, cu voracitate, avansând și 
strivind tot ce este frumos, lăsând rămășițele rasei albe, civilizatoare și creatoare să pu-
trezească la soare ca un cadavru. Problema imigrației este însoțită de rata scăzută a natalității 
în țara mea, situată în cadrul UE ca una dintre națiunile cu cea mai scăzută rată a natalității. 
Spaniolii sunt abandonați hedonismului, celui mai absurd individualism sau curentelor pre-
cum feministele sau modele homosexuale, făcând aproape imposibilă regenerarea naturală a 
țesutului rasial. 

 

Pe de altă parte, precaritatea economică, lipsa de infrastructură, jena militară și controlul put-
erilor străine cu baze militare pe teritoriul nostru, lipsa unei armate viguroase și nu o listă de 
sepoi în slujba NATO. Toate aceste probleme coexistă în umbra a ceea ce se numea cândva 
Spania. Dar trebuie să mergem la esență. Evreul este cel care destabilizează țările subdezvol-
tate și dirijează valurile de imigrație spre Europa; el este cel care se ocupă de pregătirea 
popoarelor civilizate pentru invazia lor cu verbul său umanitar și tolerant, care înșală femeile 
pentru a le deposeda de cea mai mare virtute a lor, care distrage atenția omului și îl face slab, 
care destabilizează economia și creează interese compuse și nefirești. Aceasta este problema, 
înlăturând controlul pe care evreimea internațională îl exercită asupra Spaniei, sufocând 
poporul nostru până la moarte, civilizația ar fi pusă din nou în ordine. Evreul este de vină. 

 

DA: Care este poziția dumneavoastră față de (presupusa) Uniune 
Europeană (UE)?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Richard Kallergi a conceput un plan la începutul anilor 1920. Acest plan a fost numit "Pan-
Europa" și printre maximele sale trebuie să evidențiem în tenor literal următorul precept: "rasele 
albe din Europa trebuie distruse și înlocuite cu o nouă rasă de negroizi - eurasiatici docili și ușor 
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de dominat". Maximă vitală a iudaismului este de a domina și subjuga națiunile lumii pentru a 
pune în aplicare cuvântul Dumnezeului lor, controlul asupra lumii al "rasei nobile". Această rasă 
"nobilă" nu este ca rasele africane sau mongoloide, rase pasive, inofensive și utile în policromia 
legii naturale, dimpotrivă, rasa evreiască este distructivă, parazitară, dăunătoare. Pentru a exer-
cita un control total asupra unui teritoriu mai mult sau mai puțin întins, trebuie creat un set de 
legi comune, niște precepte ideologice globale, un sistem monetar identic. Au făcut-o deja la 
Roma și au încercat să procedeze astfel până când un pictor austriac le-a pus capăt. După aceea, 
în Gotterdammerung, Europa rămăsese fără lumini, fără ghid, și era timpul să pună în aplicare 
planul pe care Kalergi îl concepuse deja. Steagul a fost conceput de el (cele douăsprezece stele 
reprezintă cele douăsprezece triburi ale lui Israel), maximele sale fiind universalismul, consum-
erismul și individualismul. Marea majoritate a țărilor care au contribuit cu ceva în lume sunt 
dominate; popoarele civilizatoare, rasa creatoare, sub același simbol și monedă subjugată la 
tranzacția dolarului și la sistemul rezervei federale. 

 

Este adevărat că fiecare țară poate avea propriile legi, dar, conform constituției sale, acestea 
nu pot fi împotriva maximelor Uniunii Europene. În cazul Spaniei, fiind vorba de constituția 
noastră anterioară, aceasta a trebuit să fie modificată. De asemenea, sistemul nostru juridic 
trebuie să se adapteze la legislația impusă de la Bruxelles. De exemplu, în septembrie a fost 
aplicată o nouă lege pentru protecția iudaismului, în conformitate cu IHRA. Cu alte cuvinte, 
Uniunea Europeană este un organism străin de Europa, de geniul său specific și de sistemul 
său etic. Este parte a bolii. 

 

DA: Apropo de UE: în martie 2022, poliția spaniolă a contactat poliția Republicii Fed-
erale Germania (RFG) în legătură cu călătoria dumneavoastră în Germania. Apoi l-au 
percheziționat pe aeroportul din Frankfurt/Main, iar după aceea au deschis un dosar 
juridic din cauza presupusei "promovări a propagandei NS". Acest incident a ținut pri-
ma pagină a ziarelor atât în Germania, cât și în Spania în acele zile. Cum a decurs în 
cele din urmă acel caz juridic pentru dumneavoastră?   

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Am fost achitat, iar bunurile mele au fost returnate în septembrie. Avocatul meu se luptă acum 
pentru despăgubiri. După acest incident, m-am întors în țară, deși cu autobuzul, și am trăit timp 
de câteva luni sub numele de "Francesca Rienzi", o studentă italiană la Universitatea din Flor-
ența. Cu toate acestea, situația a devenit mult mai complicată după o călătorie în Anglia, unde 
am fost reținută pe aeroportul din Manchester în temeiul legii antiteroriste. După ce am fost 
reținută timp de 6 zile în țara britanică, fără telefon mobil sau calculator, m-au lăsat în pace. În 
acel moment am călătorit în Belgia, de unde aveam să-mi decid destinul. Pe numele meu era 
emis un ordin de căutare și urmărire de către Interpol. Știam că trebuie să mă întorc în țara mea 
și să aștept ca situația să se relaxeze. Dar aveam un angajament față de partidul meu din Germania 
și față de tovarășii mei și trebuia să fiu consecvent cu ceea ce predic. Am luat un autobuz și, 
după o călătorie de multe ore, am ajuns în Germania. M-am dus la demonstrație și mi-am făcut 
datoria. După câteva săptămâni, când mă aflam într-o cafenea din fața unei frumoase catedrale 
gotice, bucurându-mă de lecturile mele, am primit un telefon de la locul de muncă și un altul de 
la vecinii mei: mă căuta poliția. Am încercat să plec de acolo, dar în scurt timp poliția m-a ajuns 
din urmă, deoarece avea telefonul meu geolocalizat și au tăiat intrările și ieșirile din orașul în 
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care mă aflam. 

 

Mi se aplicase o lege din 1947 și, pentru prima dată în istoria modernă a Republicii Federale 
Germane, un cetățean al Uniunii Europene a fost expulzat definitiv, fără a exista premisa că 
ar fi comis anterior o infracțiune sau că nu ar fi fost nici măcar judecat. Potrivit republicii 
federale, aceasta a fost considerată o amenințare reală la adresa ordinii democratice a țării. O 
tânără de 20 de ani considerată cel mai mare pericol pentru una dintre cele mai puternice țări 
din Europa? Da, pentru că le este frică, sunt obișnuiți să interzică și că respectiva interdicție 
este respectată din frică, dar așa cum am semnat și am jurat în declarația mea de la poliție, 
"Onoarea mea este Loialitate". Voi lupta pentru Germania, pentru Europa și pentru memoria 
lui Adolf Hitler așa cum au făcut-o primii creștini, cu un fanatism care te împinge să 
îmbrățișezi moartea cu zâmbetul pe buze. Astăzi, republica federală lucrează cu resurse și 
recursuri la Curtea Europeană de Justiție pentru a-mi interzice libera mobilitate pe teritoriul 
Schengen (un drept inclus în titlurile 1 și 2 din tratatele Uniunii Europene și al drepturilor 
omului). Le urez succes. 

 

DA: Ce părere aveți despre situația politică din Germania (în părțile sale: Republica Fed-
erală Germania, Republica Federală Austria și Luxemburg)? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Este un regim de ocupație, atât din punct de vedere militar, cât și economic și judiciar. Acel 
conglomerat de documente care alcătuiesc Constituția se concentrează pe ceea ce ei consid-
eră a fi principala problemă a țării: avansarea național-socialismului. Ei se străduiesc să 
interzică totul, simboluri, istorie... dar mai presus de toate se străduiesc să lupte împotriva 
adevărului. Ei vor să reducă și să subjuge una dintre cele mai capabile rase din istoria 
omenirii. Vor să îi facă să uite ce înseamnă să fii german, să nu mai producă cultural, ști-
ințific, teoretic. Vor să îi deposedeze de caracterul lor specific și să îi reducă la un popor slab 
și bolnav, fără personalitate sau identitate. Germania nu este suverană și nici nu se guver-
nează singură; Germania este o țară de sclavi, iar pentru a submina acest lucru este nevoie de 
o revoluție populară integrată în cadrul cooperării internaționale. Național-socialiștii din în-
treaga lume îi sunt datori lui Adolf Hitler. 

 

DA: Spania, ca una dintre frontierele europene în acest domeniu, a fost una dintre princi-
palele victime ale imigrației în masă și ale crizei "refugiaților" din 2014/2015. Există încă 
efecte măsurabile ale acestei crize istorice? Cum rămâne cu situația de pe teritoriul span-
iol din Africa de Nord? 

 

Isabel Medina Peralta 

 

Bineînțeles, ei bine, mulți dintre ei au reușit să se stabilească. Problema nu este atât de mult 
cheltuiala economică, deși aceasta este foarte mare și mărinimoasă, superioară banilor 
statului care sunt inserați în maternitate, artă sau cercetare și dezvoltare; ci rasială, deoarece 
coexistența unor elemente diferite din punct de vedere biologic nu este posibilă. Obiceiurile, 
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etica sau capacitățile lor sunt esențial diferite de ale noastre și vor fi întotdeauna elemente 
nocive în afara teritoriilor lor naturale, deoarece destabilizează și împiedică societatea no-
astră. Dacă vorbim deja de metisaj, de suplinire rasială, atunci va trebui să decidem că este o 
problemă care trebuie eradicată cât mai repede, întrucât un cartier distrus poate fi reparat, dar 
sângele amestecat are nevoie de generații și secole pentru a se armoniza din nou, și chiar și 
așa nu s-ar mai reveni niciodată la primul element. 

 

DA: Cum rămâne cu noua criză a imigrației în masă și a "refugiaților"? Este Spania 
afectată de aceasta ca și alte țări? Dacă da: în ce fel? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Este ceva dezastruos și trebuie să facem aici un exercițiu de meditație. Trebuie să înțelegem că 
acești oameni reprezintă vieți omenești și că vin aici pe propriul risc, fugind de un conflict sau 
de circumstanțe care nu sunt deloc favorabile vieții. Nu ei sunt vinovații, deși ajung în Europa 
și mulți dintre ei comit crime și provoacă teroare. Trebuie să înțelegem că acești oameni nu 
sunt capabili să înțeleagă lumea așa cum o înțelegem noi, nu li se poate cere cultura noastră și 
un comportament civilizat. Nu putem să le cerem ca în loc să se lupte și să creeze bande să ia 
un pian și să cânte o serenadă. Nu putem și nu trebuie să facem acest lucru, deoarece ei nu 
sunt noi; ceea ce trebuie să facem este să păstrăm frumusețea lumii, dansurile tribale ale Sur-
ma, riturile Masai și sculpturile lui Botticelli sau operele wagneriene, deoarece totul 
alcătuiește policromia lumii, bogata comoară a diversității. Or, pentru ca aceasta să existe, 
fiecare trebuie să fie la locul său, în armonie cu mediul și comunitatea sa, pentru că dacă sunt 
introduși în Europa nu vor fi niciodată europeni, iar haosul va fi tangibil. Prin urmare, pentru a 
eradica problema crizei imigrației, trebuie să mergem la esența ei, să arătăm cu degetul ceea 
ce creează războaie în acele țări, ceea ce scrie "Refugiați bineveniți" pe ușile Europei și se 
laudă cu conflictul natural pe care această colecție de rase îl provoacă. Ei sunt oameni și 
bunătatea ariană ar trebui să-i ajute, în țările lor, luptând împotriva rădăcinii problemei. 

 

DA: Este imigrația masivă o amenințare pentru spanioli? Dacă da: 
în ce fel?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Este o amenințare în ceea ce privește destabilizarea pe care o reprezintă. De exemplu, din punct 
de vedere economic, ele primesc ajutoare de stat care ies din buzunarul contribuabilului și nu 
sunt destinate să repare, de exemplu, arhitectura frumoasă a orașelor noastre. Este o amenințare 
prin faptul că acceptă locuri de muncă plătite cu salarii nedemne cu care un spaniol care nu 
primește ajutor și trăiește legal, plătindu-și taxele și casa, nu ar putea supraviețui, și, prin ur-
mare, angajatorul devalorizează salariile și spaniolul nu are altă opțiune decât să accepte acel 
salariu nedemn datorită legii cererii și ofertei. Dar principala problemă constă în pierderea iden-
tității noastre etnoculturale, a mediului nostru natural și a principiului unei comunități omogene 
în care problemele tale sunt cele ale vecinului tău. 
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DA: Care este soluția pentru a pune capăt acestei crize a imigrației masive și a 
"refugiaților" pentru Spania și restul Europei? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Trebuie să luptăm împotriva înaltei finanțe, împotriva dominației internaționale evreiești și a 
sistemului său stabilit; trebuie să-i facem pe localnici să conștientizeze că nu este re-
sponsabilitatea noastră să preluăm controlul și că compasiunea nu înseamnă negarea propriei 
vieți. Faceți-i pe frații voștri să vadă că ei nu sunt ca noi, că ființele umane, ca orice altă spe-
cie, prezintă diferențe marcate și ireconciliabile și că a iubi rasele nu înseamnă a le amesteca 
și a le distruge, ci a fi rasist și a lupta pentru puritatea și conservarea lor. Rasismul trebuie 
văzut ca o etică naturală și pozitivă, iar pentru aceasta, rasiștii trebuie să fie exemplari, nu să 
se lase purtați de comportamentul absurd de a numi pe stradă o persoană de culoare 
"maimuță", pentru că nu este o maimuță. Trebuie să acționăm în orice moment cu exem-
plaritate și dreptate, fiind apărătorii, reprezentanții și gardienii rasei superioare. Arienii 
trebuie să fie lumina pentru restul lumii. 

 

DA: Este actuala criză a refugiaților un factor de recrutare de membri și/sau de 
influență/forță politică a organizațiilor naționaliste din Spania? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

În urmă cu câteva luni, a avut loc un episod violent în Ceuta și Melilla: 9.000 de imigranți au 
trecut violent frontiera, bătând polițiști, ocupând case și violând femei. În acel moment părea 
că sunt mai mulți naționaliști decât în SS, dar după câteva tweet-uri acești oameni s-au disper-
sat și nu te poți baza pe ei pentru a organiza un grup care să meargă în focarul crizei pentru a 
o combate. Tot ceea ce este necesar pentru a "declanșa" acești oameni este un act violent care 
să stârnească ură și repulsie, iar acest lucru este ineficient, deoarece ura nu duce la acțiuni 
hotărâte. Este necesar să se înțeleagă clar, cu dreptate, că lupta împotriva lor nu trebuie să fie 
o acțiune mișcată de ură, ci de iubire față de poporul tău și de familia ta și față de poziția lu-
mii. Numai oamenii care înțeleg acest lucru vor fi dispuși să-și dea viața. 

 

DA: Cât de puternic este inamicul în țara 
dumneavoastră? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Se pare că problema nu este la fel de gravă ca în alte țări europene. În 1492, evreii au fost expul-
zați din regatul nostru și am reușit să devenim cel mai mare imperiu din istoria modernă. Cu 
toate acestea, deși nu avem problema pe care o au Ucraina, Germania, România sau Polonia, 
avem și am avut o problemă serioasă. Evreii sunt mereu acolo, nu este suficient să-i expulzăm 
doar din țara noastră sau să-i obligăm să se convertească (așa cum s-a făcut în Inchiziție) pentru 
că "sunt maeștrii minciunii" și se instalează din nou, ascunși, dar în poziții strategice. Tipul de 
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evreu cel mai răspândit în istoria Spaniei nu a fost cel ashkenazit, așa cum a fost rușinea fraților 
noștri europeni, ci cel sefardit: un tip de evreu mai puțin gălăgios, nu atât de interesat de politică 
și de revoluții sângeroase. Era un evreu cultural care pregătea deja acea "legendă neagră" atât de 
răspândită despre poporul nostru. Este un evreu influent, care se încorporează în organismele 
guvernamentale și birocratice, care devine consilierul unui rege sau al unui președinte republi-
can. Franco a ajutat foarte mult evreimea internațională să se stabilească și în Spania, acceptând 
împrumuturile sale și oferind concesii. 

 

Acum, Spania are aceeași influență evreiască ca și restul Europei, deoarece nu există com-
panii naționale. Moneda sa este, de asemenea, euro și este supusă dobânzilor și datoriilor 
evreiești; sistemele energetice nu sunt deținute de principalii furnizori, ci au marca lui Yah-
weh înscrisă în numele lor de familie. Cinematograful sau presa care se consumă este, de ase-
menea, evreiască. Facem parte din lume, iar lumea de astăzi are un proprietar. 

 

DA: Activitatea dumneavoastră politică a stârnit deja numeroase controverse, în special 
din cauza presiunii puternice exercitate de sionismul internațional. Ați avut/aveți suferit 
consecințe pentru acest lucru în viața de zi cu zi? Dacă da, vă rog să explicați. De ase-
menea, explicați-le cititorilor noștri mai tineri cum să facă față represiunii. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Da, m-aș amăgi singur dacă aș nega acest lucru. Drumul unui soldat politic nu este un drum al 
trandafirilor, nu este amuzant sau plăcut; este un drum al sacrificiului constant. Înainte de a 
deveni o figură cunoscută în luptă, tatăl meu m-a dat afară din casă din cauza angajamentului 
meu militant. Am pierdut prieteni și rude și, bineînțeles, este foarte dificil să menții o relație 
romantică în condițiile mele. Am fost concediat de la locuri de muncă și mi s-au refuzat con-
tracte doar din motive ideologice. Sunt adesea reținută fără motiv, nu pot călători (iar dacă 
călătoresc în țări în care am voie să intru trebuie să fiu reținută zile întregi la vamă), am pro-
cese deschise, iar în unul dintre ele mi se cer trei ani de închisoare pentru o demonstrație or-
ganizată în contextul unei crize a migrației din Maroc. În februarie 2021, am ajuns să fiu con-
siderat terorist de mai multe țări din Europa... Dar, sincer, deși în mod firesc contează și mă 
afectează, accept aceste consecințe cu bucurie, pentru că știu că lupt pentru o cauză mai mare 
decât propria mea viață. 

 

Sfatul meu personal este ca tinerii militanți care sunt încă la timp să încerce să nu-și piardă 
sprijinul familiei și al prietenilor din copilărie, pentru că nu trebuie să abandonăm această 
parte a vieții noastre, deoarece luptăm tocmai pentru a o păstra și a o consolida. Dacă acest 
lucru este imposibil, atunci mergeți mai departe, trebuie să fim stoici și să ne facem datoria. 
Trebuie să ne situăm ca indivizi nesemnificativi și să ne disprețuim plăcerile și luxurile, dar în 
același timp să ne prețuim ca izvoare și bastioane ale unei idei nemuritoare: datorită nouă 
flacăra național-socialismului este menținută vie. 

 

Trebuie să fii un fanatic, fanatismul mută munții și voința noastră trebuie să fie de neclintit: La 
fel de tare ca vulturii noștri de marmură și la fel de ușoară ca steagul nostru; Trebuie să înveți să 
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te sacrifici. 

 

DA: ZOG încearcă, de asemenea, să vă "deplaseze" (să vă scoată din politică sau 
să vă pună sub urmărire penală) Cum vă descurcați? 

 

Isabel Medina Peralta:  

 

Este o consecință firească pe care mi-o asum ca parte a drumului pe care am decis să îl urmez. 

 

DA: Aveți proiecte/planuri de viitor? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Continuați să vă formați, să studiați, să citiți, să investigați, să contribuiți cultural prin scrieri și 
acte... 

etc. În prezent lucrez la o carte pe care sper să o public în curând. Planurile mele pentru viitor 
nu sunt altele decât să continui să lupt pentru ideile noastre, fără odihnă. În militantismul unui 
om există doi poli pe care nu trebuie să-i ignorăm, Siegfried și Godmund: vulturul și șarpele, 
contemplația și acțiunea. Fără o bază doctrinară, acțiunea hotărâtă nu poate fi dusă la 
îndeplinire, iar fără acțiune, ideile nu valorează nimic mai mult decât să adune praful pe un 
raft. Mai precis, mă pregătesc pentru a putea duce la îndeplinire ceea ce Republica Germană a 
părut să intuiască în decretul său de expulzare: național-socialismul ca un mare gigant organi-
zat în toată Europa și în țările surori. Mi-am propus să lupt pentru ca național-socialismul să 
fie din nou legal și să fie văzut așa cum este, o doctrină care trebuie să transmute viitorul 
epocii noastre. 

 

DA: Vreți să ne recomandați ceva literatură? Dacă da: ce cărți? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Le recomand cu tărie național-socialiștilor vorbitori de limba engleză să facă un efort pentru a 
traduce piesele în spaniolă, deoarece acestea sunt de o bogăție incomensurabilă. Vă recomand să 
traduceți și să publicați în țara dumneavoastră "La Conquista del Estado" și "Fascism in Spain?" 
de Ramiro Ledesma Ramos. De asemenea, recomand citirea "Nuestras Ideas" de Ramon Bau, un 
text ideal pentru a introduce noi tovarăși în viziunea noastră asupra lumii. Pe de altă parte, cred 
că, pentru a fi național-socialist și a înțelege cu adevărat ce înseamnă acest lucru, tânărul mili-
tant trebuie să cunoască mai întâi opere precum Iliada, pe care o consider "Biblia arienilor", pre-
cum și romane cavalerești, Faustul, principalele intrigi wagneriene... etc. În primul rând trebuie 
să știi ce înseamnă să fii european (în Europa sau în America) pentru a putea lupta pentru rasa 
ta. În sfârșit, principalul, ceea ce nu este corupt sau transgresat de vânturile epocii noastre. Piatra 
de temelie a ideilor noastre, MEIN KAMPF și discursurile Fuhrerului, precum și cărțile esen-
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țiale din biblioteca partidului, cum ar fi "Manifestul împotriva uzurii și a sclaviei față de 
dobândă" de Feder. 

 

DA: Vă mulțumim pentru interviu. Continuați să faceți treabă bună. Victoria este a 
noastră! Nu ezitați să adăugați câteva cuvinte finale pentru cititori. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Vreau să vă mulțumesc pentru activitatea lăudabilă pe care o desfășurați prin publicațiile re-
vistei dumneavoastră, precum și pentru interesul dumneavoastră de a cunoaște istoria națiu-
nii mele și de a-mi oferi un spațiu pentru a expune problemele care îmi sufocă țara și conti-
nentul. 

 

Victoria va fi a noastră și imperiul de o mie de ani va triumfa. 

  

Heil Hitler! 
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